



For info and visits, contact Yulia  
+33 (0)7 88 05 05 05  

5 Pièces

230 m<sup>2</sup>

Réf. 8800321248

4 550 000 €

Villefranche-sur-Mer

Maison à vendre (06230)

**VESSNART**  
LUXURY REAL ESTATE

**résidences  
immobilier**

# résidences immobilier

Une villa avec beaucoup de charme dans une superbe ambiance verdoyante tout au calme. Elle sise sur un beau jardin paysager de 1500 m2 planté des palmiers et de beaux arbres méditerranéens invitant au passe-temps très agréable en toute sérénité. Le niveau principal très convivial inclut un double salon avec cheminée s'ouvrant sur une terrasse très cosy, une belle cuisine séparée très bien équipée et une salle à manger s'ouvrant sur une autre belle terrasse ombragée à côté d'une magnifique piscine de forme libre bordée de belle végétation méditerranéenne. A l'étage, il y a une chambre de ...

A villa with lots of charm in a superb atmosphere of peace and quiet in natural green setting. It is set on a beautiful landscaped garden of 1,500 sqm planted with palm trees and beautiful Mediterranean trees inviting you to enjoy a very pleasant pastime in complete serenity. The main level includes a double living room with a fireplace opening onto a cozy terrace, a fitted separate kitchen and a dining room opening onto another beautiful shaded terrace next to a magnificent free-form swimming pool bordered by lush Mediterranean vegetation. Upstairs there is a spacious master bedroom with its ...

**VESSNART**

26 bd Maréchal Leclerc - 06310 BEAULIEU-SUR-MER

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)





For info and visits, contact Yulia  
+33 (0)7 88 05 05 05



VESSNART  
LUXURY REAL ESTATE



For info and visits, contact Yulia  
+33 (0)7 88 05 05 05



VESSNART  
LUXURY REAL ESTATE

[www.residences-immobilier.com](http://www.residences-immobilier.com)



For info and visits, contact Yulia  
+33 (0)7 88 05 05 05



VESSNART  
LUXURY REAL ESTATE



For info and visits, contact Yulia  
+33 (0)7 88 05 05 05



VESSNART  
LUXURY REAL ESTATE